

# 「全城傳愛齊捐食」2024 正式啟動

**你買我捐**  
你買1件 **SELECT** 產品  
百佳會捐2隻蛋予惜食堂

**全城捐食**  
我們正於全港250間店舖收集乾貨食物！不論於百佳購買或自攜，只要無過期、無開封，都可捐贈予惜食堂以製作飯餐

**「百佳超新星」齊撐捐食**  
你每買1件「百佳超新星」造型產品，  
百佳會捐1盒12隻超值牌新鮮啡蛋

活動日期: 21/6 - 15/8/2024

即scan了解詳情

百佳 PARKNSHOP TASTE TASTE FRESHNESS fusion food is pure great GOURMET PNS 選購 A member of CK Hutchison Holdings 長江和記集團成員

惜食堂與百佳自2013年起攜手合辦「全城傳愛齊捐食」計劃，過去10屆已為惜食堂籌集了超過百萬件糧油食物，連善款總值接近港幣一千二百萬。

「全城傳愛齊捐食」計劃踏入第11年，今年於2024年6月21日起至8月15日期間，市民可到全線香港百佳250間分店捐贈乾貨食物。只要未過期、未開封，都可捐贈予惜食堂以製作飯餐。同時，有見雞蛋為惜食堂常用營養食材，百佳推出配捐機制，市民每購買一件 **SELECT** 佳之選產品，百佳即捐出超值牌新鮮啡蛋兩隻；每購買一件「佳蛋仔 **BEST GUY**」及「百便星 **EASY**」造型產品，百佳即捐出超值牌新鮮啡蛋一盒，務求惠及更多有需要人士。

我們盼望讓捐食文化持續融入日常生活，讓市民透過捐食將食物變成禮物，為社會上有需要的人士送上關懷與祝福。

「全城傳愛齊捐食」2024活動詳情：  
<https://www.pns.hk/zh-hk/promo/CityFoodDrive>

## 首屆《世界惜食週》完滿結束

早前惜食堂主辦首屆《世界惜食週》已完滿結束，有賴各界踴躍支持，集腋成裘，今年活動共成功籌集達53噸食物！

衷心感謝每一個合作單位及市民的熱心支持，你們的慷慨捐助已經可以協助惜食堂製作超過24萬個愛心膳食/食物包，為有需要長者及家庭帶來溫飽、為社區帶來希望和改變！

**WORLD FOOD RESCUE WEEK 2024 世界惜食週**

感謝各界支持首屆「世界惜食週」  
共籌得 53 噸食物  
可協助製作超過 24 萬份飯餐及食物包



歡迎瀏覽惜食堂  
Facebook, IG及網頁  
以了解更多！



facebook/ foodangelHK  
Instagram/ foodangel\_hk\_official



[www.foodangel.org.hk](http://www.foodangel.org.hk)



香港公益金  
THE COMMUNITY CHEST  
會員機構 MEMBER AGENCY



# “City Food Drive 2024” Officially Launches



The poster features a central illustration of a white angel character holding a brown egg. To its right is a cardboard box overflowing with various food items, including bags of rice, boxes of instant noodles, and bottles of oil. The text '全城傳愛齊捐食 2024' is written in large, stylized green characters at the top. Below the box, it says '你買我捐' and '你買1件 SELECT 產品 百佳會捐2隻蛋予惜食堂'. A yellow banner at the bottom right says '全城捐食' and '我們正於全港250間店舖收集乾貨食物！不論於百佳購買或自攜，只要無過期、無開封，都可捐贈予惜食堂以製作飯餐'. A QR code is located at the bottom right with the text '即scan了解詳情'. The date '活動日期: 21/6 - 15/8/2024' is at the bottom left. Logos for PARKnSHOP, TASTE, fusion, eat, and GOURMET are at the bottom.

Since 2013, Food Angel and PARKnSHOP have been collaborating to organize the “City Food Drive” each year. In the past decade, we collected over 1 million items of dry food and received donation of food and funds with a value of about HK\$12 million.

As the “City Food Drive” enters its 11th year, from 21st June to 15th August 2024, the public are encouraged to donate unexpired and unopened dry food items at any of the 250 PARKnSHOP stores across Hong Kong. Food Angel will use these food items in its meal preparation. As eggs are commonly used as a nutritious ingredient in Food Angel’s meals, PARKnSHOP has introduced a matching donation this year. For every “SELECT” brand product purchased, PARKnSHOP will donate two “BESTBUY” fresh brown eggs to Food Angel; and for every “BEST GUY” & “EASY” product purchased, PARKnSHOP will donate one box of 12 pieces “BESTBUY” fresh eggs.

We hope to continue integrating the culture of surplus food donation into daily life, encouraging the public to turn surplus food into gifts to express care and blessings to those in need in our community.

“City Food Drive 2024” info :<https://www.pns.hk/zh-hk/promo/CityFoodDrive>

## The First “World Food Rescue Week 2024” Successfully Concluded

The first “World Food Rescue Week 2024” of Food Angel from 30th May to 5th June 2024 has been concluded successfully, thanks to the enthusiastic support from many sectors of the community. During the event, we collected nearly 53 tonnes of surplus food.

We would like to express our heartfelt gratitude to all supporting units. Your generous donations during the programme week have enabled Food Angel to prepare over 240,000 loving and nutritious meals and food packs, to share love and care with the elderly and families in need, as well as to drive a positive change in the community.



The graphic features the Food Angel logo and the text 'WORLD FOOD RESCUE WEEK 2024 惜世界食週'. It includes three circular images: a plate of food, hands holding a food pack, and a person shopping in a store. At the bottom, it says 'Thank You For Your Support for the First “World Food Rescue Week 2024”' and '53 tonnes of food was collected Transforming into 240,000 nutritious meals & food packs'.



Follow us on social media to learn more about our work!



facebook/ foodangelHK



Instagram/ foodangel\_hk\_official



[www.foodangel.org.hk](http://www.foodangel.org.hk)



香港公益金  
THE COMMUNITY CHEST  
會員機構 MEMBER AGENCY